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Abstract (en)
[origin: US4289411A] An interactive ink jet printer prints characters of a language from left to right or right to left in accordance with the direction in
which the language is normally written. The signals for the direction in which a motor, which moves ink droplet supply device relative to a recording
medium, the signals from a grating, which indicates the direction of motion of the ink droplet supply device and its position relative to a reference
position, and the signals for the location of the ink droplet supply device at the reference position are changed whenever the direction of character
printing is to be reversed.

Abstract (fr)
Imprimante à jet d'encre imprimant des caractères de gauche à droite ou de droite à gauche en fonction du sens dans lequel la langue est écrite.
Les signaux indiquant le sens dans lequel le moteur (24) entraîne le chariot (17) par rapport au milieu d'enregistrement (14), les signaux issus du
codeur (44') indiquant le sens du déplacement du chariot (17) et sa position par rapport à une position de référence et les signaux indiquant que le
chariot se trouve à une position de référence sont modifiés par le circuit de commande (40) lorsque le sens de l'impression doit être inversé.
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